

朝陽科技大學 094學年度第2學期教學大綱
Early Childhood Care 婦幼保健

當期課號	3537	Course Number	3537
授課教師	高麗鈞	Instructor	KAO,LI CHUNG
中文課名	婦幼保健	Course Name	Early Childhood Care
開課單位	幼兒保育系(二進)四A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	本課程介紹優生、婦女及兒童保健的正確認知與實務能力,課程包括孕前、孕期、產後、新生兒、嬰兒期的照護、兒童期疾病及身心保健技巧,以強化同學理論的理解與實務的應用。	Objectives	This course present correct recognition for childhood health care and practicum ability , As a matter of fact, The topics include care of pregnancy,,post pregnancy ,new born, infancy, and child disease care skills, it give a right perspective on apply of theory and practicum .
教材	1.黃玉珠等(2000) 婦嬰護理。偉華圖書公司。 2.自編講義	Teaching Materials	
成績評量方式	出勤狀況暨平時討論—40% ; 期中考30% ; 期末考30%	Grading	Class participation & attendance & team presentation 40%; Mid-term test 30%; Final -term test 30%
教師網頁	-		
教學內容	本課程要旨為介紹有關婦幼保健的理論與應用,包括: 1.概述, 2.週產期護理, 3.婦女的健康與疾病。	Syllabus	The main purpose of this course is introduce the theory and the apply associated with early childhood and women's care.including: 1.introduction. 2.maternity care. 3.women's health and desease.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。